
Swarzędz, dnia 27 maja 2021 r.

Rada Miejska w Swarzędzu

BRM.0002.XXXVII.2021

Protokół nr XXXVII/2021

Obrady rozpoczęto 25 maja 2021 r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 17:07 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków.

Obecni:

1. Anna Baranowska - Graczyk
2. Piotr Baranowski
3. Włodzimierz Buczyński
4. Elżbieta Cholewicka
5. Barbara Czachura
6. Ryszard Dyzma
7. Przemysław Garsztka
8. Wojciech Kmieciak
9. Wanda Konys
10. Dawid Książkiewicz
11. Barbara Kucharska
12. Szymon Kurpisz
13. Tomasz Lewandowski
14. Tomasz Majchrzak
15. Mateusz Matuszak
16. Adrian Senyk
17. Katarzyna Szaferska
18. Marcin Szramkowski
19. Anna Tomicka
20. Joanna Wojtysiak-Tierling
21. Agnieszka Zawada - Chmiel

1. Otwarcie XXXVII Sesji Rady Miejskiej i stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  w  Swarzędzu,  Barbara  Czachura  otworzyła  XXXVII  sesję  Rady
Miejskiej. Na podstawie listy obecności stwierdziła, że obecnych jest 21 radnych, wobec czego obrady są
prawomocne. Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

2. Przedstawienie porządku obrad.

Przewodnicząca Rady, Barbara Czachura poinformowała, że radni otrzymali porządek obrad. 

Burmistrz Miasta i Gminy Swarzędz, Marian Szkudlarek złożył wniosek o wprowadzenie do porządku
obrad punktu:  Rozpatrzenie  projektu  uchwały w w sprawie  zmiany uchwały Nr XLI/381/2017 Rady
Miejskiej w Swarzędzu z dnia 29 sierpnia 2017 r. w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu
i trybu umarzania, odraczania terminu lub rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych, mających
charakter  cywilnoprawny,  przypadających  Gminie  Swarzędz  lub jej  jednostkom organizacyjnym oraz
wskazania organu do tego uprawnionego. 

Przewodnicząca Rady, Barbara Czachura złożyła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania petycji. 
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Przystąpiono do rozpatrzenia zgłoszonych wniosków:

Głosowano w sprawie: wprowadzenia do porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w w sprawie 
zmiany uchwały Nr XLI/381/2017 Rady Miejskiej w Swarzędzu z dnia 29 sierpnia 2017 r. w sprawie 
określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania terminu lub rozkładania na raty 
spłaty należności pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Swarzędz lub
jej jednostkom organizacyjnym oraz wskazania organu do tego uprawnionego.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Głosowano w sprawie: wprowadzenia do porządku obrad : Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
przekazania petycji.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Przewodnicząca Rady, Barbara Czachura poinformowała, że projekt uchwały przedstawiony przez 
Burmistrza zostanie rozpatrzony w punkcie 14, natomiast projekt uchwały w sprawie przekazania petycji 
zostanie rozpatrzony w punkcie 15. 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 2. 
Sekretarzem obrad został Wiceprzewodniczący Rady, Wojciech Kmieciak. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji.

Przewodnicząca Rady Barbara Czachura poinformowała, że radni otrzymali protokół z XXXVI sesji, 
która odbyła się w dniu 27 kwietnia 2021 r. Do protokołu nie zgłoszono żadnych uwag. W związku z 
powyższym protokół został przyjęty. 

4. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Swarzędz za rok 2020.

Burmistrz Miasta i Gminy Swarzędz, Marian Szkudlarek przedstawił główne założenia Raportu o stanie 
Gminy za rok 2020, który stanowi załącznik nr 3. 
Prezentacja stanowi załącznik nr 4. 
Burmistrz podziękował radnym, sołtysom oraz wszystkim pracownikom Urzędu za wspólną realizację 
zadań przedstawionych w Raporcie. 

5. Debata nad Raportem o stanie Gminy Swarzędz.

a) głosy radnych,

Przewodnicząca Barbara Czachura otworzyła dyskusję nad Raportem o stanie Gminy za rok 2020. 

Jako pierwszy głos zabrał radny Piotr Baranowski, który w imieniu Klubu Radnych Swarzędz 2025 
przedstawił pozytywną opinię w kwestii udzielenia Burmistrzowi wotum zaufania za rok 2020. 

Radna Barbara Kucharska odnosząc się do sfery społecznej, w odniesieniu do bardzo dużej i  
różnicowanej oferty dla mieszkańców, podziękowała za życzliwość i zrozumienie potrzeb osób 
niepełnosprawnych.

Radny Przemysław Garsztka w imieniu klubu radnych Koalicja Obywatelska przedstawił opinię w 
sprawie udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza za rok 2020. 

Włodzimierz Buczyński wypowiedział się w zakresie ochrony środowiska i potrzeby wymiany źródeł 
ciepła. 

Radna Wanda Konys wypowiedziała się w kwestii realizacji zadań wykonywanych w 2020 roku.

Radny Szymon Kurpisz wypowiedział się w kwestii udzielenia Burmistrzowi wotum zaufania. Podkreślił,
że w planowanych działaniach na kolejne lata należy uwzględnić rozwój gminy, wzrost gęstości 
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zaludnienia w sołectwach, szczególnie w Zalasewie. Odniósł się do uchwalonych w 2020 roku planów 
zagospodarowania przestrzennego, podjętej decyzji o wystąpieniu ze Związku GOAP, pozycji gminy 
Swarzędz w rankingach zrównoważonego rozwoju gmin miejsko - wiejskich. 

Burmistrz Marian Szkudlarek odniósł się do wypowiedzi radnego Kurpisza w kwestii uczestnictwa gminy
w ogólnokrajowych rankingach. 

Ze względu na brak dalszych zgłoszeń Przewodnicząca Rady Barbara Czachura zamknęła dyskusje. 

b) głosy mieszkańców.

Przewodnicząca Rady Barbara Czachura poinformowała, że do debaty nie zgłosił się żaden mieszkaniec. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Swarzędz 
wotum zaufania.

Głosowano w sprawie: udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Swarzędz wotum zaufania.

Wyniki głosowania
za,: 19, przeciw,: 0, wstrzymuję się,: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
za, (19)
Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, Barbara 
Czachura, Ryszard Dyzma, Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Dawid 
Książkiewicz, Barbara Kucharska, Tomasz Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, Katarzyna 
Szaferska, Marcin Szramkowski, Anna Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka Zawada - 
Chmiel
wstrzymuję się, (2)
Szymon Kurpisz, Tomasz Lewandowski

W głosowaniu brało udział 21 radnych na 21 ustawowego składu Rady. 
Uchwała została podjęta bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady Miejskiej w 
Swarzędzu w głosowaniu jawnym, imiennym. 

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXXVII/414/2021. 

7. Rozpatrzenie oraz przedstawienie:

a) sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy za rok 2020,

Skarbnik Gminy Karolina Dziekan przedstawiła najważniejsze informacje ze sprawozdania. 
Prezentacja stanowi załącznik nr 5. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6. 

b) sprawozdania finansowego – bilansu z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego 
za rok 2020,

Skarbnik Gminy Karolina Dziekan przedstawiła Bilans z wykonania budżetu za rok 2020, który stanowi 
załącznik nr 7. 

c) informacji o stanie mienia komunalnego,

Informację przedstawił Kierownik Wydziału Nadzoru Właścicielskiego i Transportu, Mariusz 
Szrajbrowski. 
Informacja stanowi załącznik nr 8.
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d) opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o sprawozdaniu z wykonania budżetu 
Gminy Swarzędz za rok 2020 wraz z informacją o stanie mienia jednostki samorządu 
terytorialnego i objaśnieniami,

Opinię, która stanowi załącznik nr 9 odczytała Skarbnik Gminy, Karolina Dziekan. 

e) opinii poszczególnych Komisji Rady Miejskiej w Swarzędzu dotyczących sprawozdania z 
wykonania budżetu Miasta i Gminy za rok 2020,

Poszczególne opinie komisji, które stanowią załącznik nr 10 przedstawili: 
Przewodniczący Komisji Budżetowej, Adrian Senyk, 
Przewodniczący Komisji Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi,Tomasz Majchrzak, 
Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu, Mateusz Matuszak.

f) opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Swarzędzu w sprawie sprawozdania finansowego 
oraz sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2020,

Opinię odczytała Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, Joanna Wojtysiak – Tierling. 
Opinia stanowi załącznik nr 11.

g) wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Swarzędzu w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Miasta i Gminy Swarzędz za rok 2020,

Wniosek przedstawiła Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, Joanna Wojtysiak - Tierling. 
Wniosek stanowi załącznik nr 12.

h) opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 
Swarzędzu w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Swarzędz z tytułu 
wykonania budżetu za rok 2020,

Powyższą opinię, która stanowi załącznik nr 13 odczytała Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Joanna 
Wojtysiak - Tierling. Ponadto Przewodnicząca podziękowała członkom Komisji oraz pracownikom 
Urzędu za pracę związaną z analizą sprawozdania oraz za wspólne przygotowanie dokumentów 
niezbędnych do udzielenia Burmistrzowi absolutorium za 2020 rok. 

i) dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy za rok 2020.

Przewodnicząca Rady Barbara Czachura otworzyła dyskusję nad sprawozdaniem z wykonania budżetu. 
Głos zabrał radny Piotr Baranowski, jako Przewodniczący Klubu Radnych Swarzędz 2025 przedstawił 
stanowisko Klubu wobec sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2020. 
Na tym dyskusje zakończono.

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2020 rok 
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy za 2020 rok.

Głosowano w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2020 rok wraz ze sprawozdaniem z 
wykonania budżetu Miasta i Gminy za 2020 rok.

Wyniki głosowania
za,: 21, przeciw,: 0, wstrzymuję się,: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
za, (21)
Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, Barbara 
Czachura, Ryszard Dyzma, Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Dawid 
Książkiewicz, Barbara Kucharska, Szymon Kurpisz, Tomasz Lewandowski, Tomasz Majchrzak, Mateusz
Matuszak, Adrian Senyk, Katarzyna Szaferska, Marcin Szramkowski, Anna Tomicka, Joanna Wojtysiak-
Tierling, Agnieszka Zawada – Chmiel.
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W głosowaniu brało udział 21 radnych na 21 ustawowego składu Rady. 
Uchwała została podjęta bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady Miejskiej w 
Swarzędzu w głosowaniu jawnym, imiennym. 
Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXXVII/415/2021.

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Swarzędz 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok.

Głosowano w sprawie: udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Swarzędz absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu za 2020 rok.

Wyniki głosowania
za,: 21, przeciw,: 0, wstrzymuję się,: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
za, (21)
Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, Barbara 
Czachura, Ryszard Dyzma, Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Dawid 
Książkiewicz, Barbara Kucharska, Szymon Kurpisz, Tomasz Lewandowski, Tomasz Majchrzak, Mateusz
Matuszak, Adrian Senyk, Katarzyna Szaferska, Marcin Szramkowski, Anna Tomicka, Joanna Wojtysiak-
Tierling, Agnieszka Zawada – Chmiel

W głosowaniu brało udział 21 radnych na 21 ustawowego składu Rady. 
Uchwała została podjęta bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady Miejskiej w 
Swarzędzu w głosowaniu jawnym, imiennym. 
Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXXVII/416/2021. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy 
Swarzędz na rok 2021.

Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 

Komisja Budżetowa: za głosowało 8 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za głosowało 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 2. 
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za głosowało 8, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Swarzędz na rok 2021.

Wyniki głosowania
za,: 21, przeciw,: 0, wstrzymuję się,: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
za, (21)
Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, Barbara 
Czachura, Ryszard Dyzma, Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Dawid 
Książkiewicz, Barbara Kucharska, Szymon Kurpisz, Tomasz Lewandowski, Tomasz Majchrzak, Mateusz
Matuszak, Adrian Senyk, Katarzyna Szaferska, Marcin Szramkowski, Anna Tomicka, Joanna Wojtysiak-
Tierling, Agnieszka Zawada – Chmiel

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXXVII/417/2021.

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 
Gminy Swarzędz na lata 2021 – 2043.

Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 

Komisja Budżetowa: za głosowało 8 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za głosowało 8 radnych, przeciw 0, wstrzymał się 1. 
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za głosowało 8 radnych, przeciw 0, wstrzymało 
się 0. 
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Głosowano w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Swarzędz na lata 
2021 – 2043.

Wyniki głosowania
za,: 21, przeciw,: 0, wstrzymuję się,: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
za, (21)
Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, Barbara 
Czachura, Ryszard Dyzma, Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Dawid 
Książkiewicz, Barbara Kucharska, Szymon Kurpisz, Tomasz Lewandowski, Tomasz Majchrzak, Mateusz
Matuszak, Adrian Senyk, Katarzyna Szaferska, Marcin Szramkowski, Anna Tomicka, Joanna Wojtysiak-
Tierling, Agnieszka Zawada – Chmiel

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXXVII/418/2021.

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Rejon ulic: Bliskiej i Joannitów Poznańskich w Rabowicach, 
Pszczelnej w Zalasewie oraz Rabowickiej w Jasinie”.

Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 

Komisja Budżetowa: za głosowało 8 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za głosowało 9 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za głosowało 8 radnych, przeciw 0, wstrzymało 
się 0. 

Głosowano w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego „Rejon ulic: Bliskiej i Joannitów Poznańskich w Rabowicach, Pszczelnej w Zalasewie 
oraz Rabowickiej w Jasinie”.

Wyniki głosowania
za,: 21, przeciw,: 0, wstrzymuję się,: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
za, (21)
Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, Barbara 
Czachura, Ryszard Dyzma, Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Dawid 
Książkiewicz, Barbara Kucharska, Szymon Kurpisz, Tomasz Lewandowski, Tomasz Majchrzak, Mateusz
Matuszak, Adrian Senyk, Katarzyna Szaferska, Marcin Szramkowski, Anna Tomicka, Joanna Wojtysiak-
Tierling, Agnieszka Zawada – Chmiel

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXXVII/419/2021.

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego „Rejon ulic: Łowieckiej i Myśliwskiej w Jasinie”.

Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 

Komisja Budżetowa: zapoznała się 
Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: zapoznała się. 
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: zapoznała się. 

Kierownik Wydziału Architektury i Urbanistyki przedstawił główne założenia planu. Następnie 
przedstawił treść zgłoszonych do planu uwag oraz przyczyny ich nieuwzględnienia. Zestawienie uwag 
stanowi załącznik nr 2 do projektu uchwały. 
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Następnie przystąpiono do rozpatrywania uwag nieuwzględnionych przez Burmistrza.

Uwaga nr 1.1.

Głosowano w sprawie: uwaga nr 1.1.

Wyniki głosowania: za,: 0, przeciw,: 19, wstrzymuję się,: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0.

Uwaga nie została uwzględniona. 

Uwaga nr 1.2.

Głosowano w sprawie: uwaga nr 1.2.

Wyniki głosowania: za,: 0, przeciw,: 19, wstrzymuję się,: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0.

Uwaga nie została uwzględniona. 

Uwaga nr 1.3.

Głosowano w sprawie: uwaga nr 1.3.

Wyniki głosowania: za,: 0, przeciw,: 19, wstrzymuję się,: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0.

Uwaga nie została uwzględniona. 

Uwaga nr 1.4.

Głosowano w sprawie: uwaga nr 1.4.

Wyniki głosowania: za,: 0, przeciw,: 19, wstrzymuję się,: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0.

Uwaga nie została uwzględniona. 

Uwaga nr 1.5.

Głosowano w sprawie: uwaga nr 1.5.

Wyniki głosowania: za,: 0, przeciw,: 18, wstrzymuję się,: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0.

Uwaga nie została uwzględniona. 

Uwaga nr 1.6.

Głosowano w sprawie: uwaga nr 1.6.

Wyniki głosowania: za,: 0, przeciw,: 17, wstrzymuję się,: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0.

Uwaga nie została uwzględniona. 

Uwaga nr 1.7.

Głosowano w sprawie: uwaga nr 1.7.

Wyniki głosowania: za,: 0, przeciw,: 20, wstrzymuję się,: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0.

Uwaga nie została uwzględniona. 

Uwaga nr 1.8.

Głosowano w sprawie: uwaga nr 1.8.

Wyniki głosowania: za,: 0, przeciw,: 20, wstrzymuję się,: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0.

Uwaga nie została uwzględniona. 
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Uwaga nr 2.

Głosowano w sprawie: uwaga nr 2.

Wyniki głosowania: za,: 0, przeciw,: 20, wstrzymuję się,: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0.

Uwaga nie została uwzględniona. 

Następnie przystąpiono do rozpatrzenia projektu uchwały:

Głosowano w sprawie: miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Rejon ulic: Łowieckiej i 
Myśliwskiej w Jasinie”.

Wyniki głosowania: za,: 19, przeciw,: 1, wstrzymuję się,: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0.

Wyniki imienne:
za, (19)
Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, Barbara 
Czachura, Ryszard Dyzma, Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Dawid 
Książkiewicz, Barbara Kucharska, Szymon Kurpisz, Tomasz Lewandowski, Tomasz Majchrzak, Mateusz
Matuszak, Adrian Senyk, Anna Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka Zawada - Chmiel
przeciw, (1) Katarzyna Szaferska
BRAK GŁOSU (1) Marcin Szramkowski.

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXXVII/420/2021.

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/381/2017 Rady Miejskiej 
w Swarzędzu z dnia 29 sierpnia 2017 r. w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu 
umarzania, odraczania terminu lub rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych, mających 
charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Swarzędz lub jej jednostkom organizacyjnym 
oraz wskazania organu do tego uprawnionego - punkt wprowadzony do porządku obrad.

Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały:

Komisja Budżetowa: za głosowało 8 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za głosowało 9 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za głosowało 7 radnych, przeciw 0, wstrzymało 
się 0. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/381/2017 
Rady Miejskiej w Swarzędzu z dnia 29 sierpnia 2017 r. w sprawie określenia szczegółowych zasad, 
sposobu i trybu umarzania, odraczania terminu lub rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych, 
mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Swarzędz lub jej jednostkom 
organizacyjnym oraz wskazania organu do tego uprawnionego.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0.

Wyniki imienne:
ZA (20)
Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, Barbara 
Czachura, Ryszard Dyzma, Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Dawid 
Książkiewicz, Barbara Kucharska, Szymon Kurpisz, Tomasz Lewandowski, Tomasz Majchrzak, Mateusz
Matuszak, Adrian Senyk, Katarzyna Szaferska, Anna Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka 
Zawada - Chmiel
BRAK GŁOSU (1)
Marcin Szramkowski

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXXVII/421/2021.
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15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania petycji - punkt wprowadzony do 
porządku obrad.

Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 

Komisja Budżetowa: za głosowało 8 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za głosowało 8 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za głosowało 7 radnych, przeciw 0, wstrzymało 
się 0. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przekazania petycji.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0.

Wyniki imienne:
ZA (20)
Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, Barbara 
Czachura, Ryszard Dyzma, Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, Dawid 
Książkiewicz, Barbara Kucharska, Szymon Kurpisz, Tomasz Lewandowski, Tomasz Majchrzak, Mateusz
Matuszak, Adrian Senyk, Katarzyna Szaferska, Anna Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka 
Zawada - Chmiel
BRAK GŁOSU (1)
Marcin Szramkowski

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXXVII/422/2021.

16. Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie międzysesyjnym.

Sprawozdanie przedstawił Burmistrz, Marian Szkudlarek. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 14. 

Radna Anna Tomicka poprosiła o wyjaśnienie celu nabycia prawa własności 7 działek w Paczkowie.

Z-ca Burmistrza Grzegorz Taterka wyjaśnił, że wykup dotyczy niewielkich dziełek, nabytych pod 
chodnik w ul. Średzkiej w Paczkowie. 

17. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz o odpowiedziach na interpelacje i 
zapytania.

Przewodnicząca Rady Barbara Czachura poinformowała, że w okresie międzysesyjnym nie zostało 
złożone żadne zapytanie i żadna interpelacja. 

18. Wolne głosy.

Radny Przemysław Garsztka poruszył temat dotyczący powrotu do znakowania rowerów ze względu na
liczne kradzieże rowerów. Następnie poprosił o oczyszczenie cieku wodnego za os. Cegielskiego oraz o
wyjaśnienie dlaczego została zamknięta droga dla pieszych w okolicy ul. Łozinowej w Garbach przez
prywatnego właściciela. 

Z-ca  Burmistrza  Grzegorz  Taterka  poinformował,  że  rowery  można  znakować  na  Policji,  usuwanie
dzikich wysypisk realizowane jest na bieżąco, a jeżeli pojawiły się kolejne zanieczyszczenia, to zostaną
usunięte. Następnie wyjaśnił, że droga wydeptana przez pieszych znajduje się na terenie prywatnym i nie
jest ujęta w planie zagospodarowania terenu. W związku z powyższym stwierdził, że prywatny właściciel
miał prawo ogrodzić własny teren. 

Radna Anna Tomicka poruszyła kwestie dotyczące wynajmu lokalu w kamienicy na ul. Wrzesińskiej 2. 
Poprosiła o informacje  dotyczące modernizacji klatki schodowej. 

9



Wyjaśnień w powyższym temacie udzielił Prezes Swarzędzkiego Towarzystwa Budownictwa 
Społecznego, Piotr Kijek. Poinformował, że przedstawi dokumentację, z której wynika konieczność 
modernizacji klatki schodowej. 

19. Komunikaty.

W komunikatach Przewodnicząca Rady Barbara Czachura poinformowała, że wszyscy radni złożyli 
oświadczenia majątkowe za 2020 rok w ustawowym terminie.

Sekretarz Gminy Agata Kubacka przedstawiła kalendarz uroczystości na miesiąc czerwiec br.  

20. Zakończenie XXXVII sesji.

Przewodnicząca Rady B. Czachura zamknęła XXXVII sesję. 
Integralną część protokołu stanowi nagranie sesji zamieszczone na stronie bip.swarzedz.pl. 

Przewodnicząca
Rady Miejskiej w Swarzędzu 

Barbara Czachura

 Przygotował(a): Biuro Rady 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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